
Bilaga 3c 

Svar på motion angående låsbar bom 
Styrelsen hade sedan tidigare uppmärksammat problemet med biltrafik i området och fattat beslut 
om att montera farthinder till våren. Vi uppfattar låsbara bommar som en bättre lösning och föreslår 
att vi installerar bommar på alla infartsvägar till området, ca 9 totalt. 

 

 

Svar på motion angående elbilsladdning 
Styrelsen har, sedan en kostnadsanalys utfördes och presenterades på årsstämman 2019-03-13, haft 
uppfattningen att det inte finns en majoritet i området för att genomföra en sådan investering.  Vi 
tror dock att frågan inte är om, utan när flertalet anser ett behov av elbilsladdning föreligger. 

Styrelsen ställer sig positiv till att förslaget och intresset prövas och att vid ett positivt utfall utses en 
projektgrupp, förslagsvis motionsställarna tillsamman med styrelsen, att närmare utreda 
förutsättningarna innan ett beslut om verkställighet fattas. 


